
Bóg jest bardzo blisko nas
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Pośród was stoi Ten, którego wy nie znacie /J 1,27/
Bóg jest bardzo blisko nas / i nie chodzi tu o wymiar czasu, ale przestrzeni – tak myśląc po
ludzku, bo przecież dla Boga te wymiary nie są ważne/. Problem w tym, że Go nie
dostrzegamy. Może dlatego, że Go nie znamy? Obcy wśród swoich.  
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